
Protokół nr LXXXVI 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:44 tego samego 

dnia. Obradą przewodniczył Grzegorz Michalski. W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski przywitał burmistrza, panią skarbnik, radnych, sołtysów 

oraz przewodniczących zarządów komitetów osiedlowych. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski stwierdził kworum po czym otworzył LXXXVI Sesje 

Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zaproponował kandydaturę Wiesława Małka na 

sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Wiesława Małka za jego zgodą.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (6) 

Irena Bogdan, Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Włodzimierz Wasiak 

 

3. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej sesji. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski poinformował o wydanych zarządzeniach od nr 135/2023 

do nr 159 /2023 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo, przez chwilkę na początku 

dzisiejszej sesji nie było transmisji dźwięku. Obraz był, nie było dźwięku, natomiast już 

wszystko właściwie działa gdzieś od połowy wypowiedzi Pana Burmistrza 

 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski: Przystępujemy do kolejnego punktu. Punkt 4. przyjęcie 

protokołu z poprzedniej sesji. Jest to sesja z 21 listopada 2023 roku. Protokołował Grzegorz 



Frasoński, sekretarzem obrad był Pan Radny Adam Jagieliński, przewodniczył obradom 

Grzegorz Michalski. Nie widzę uwag do przedstawionego protokołu, który Radni mieli 

 w materiałach przed dzisiejszą sesją.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXIV Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy w dniu 21 listopada 2023 

r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Sławomir Baran, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (6) 

Irena Bogdan, Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Włodzimierz Wasiak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2023-2027. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Po przeczytaniu uchwał przewodniczący Grzegorz Michalski: Poczekamy jeszcze chwilkę. 

Przybyło nam dwóch radnych na sesję, więc ponowimy ponownie kworum, żeby radni 

wszyscy obecni na posiedzeniu potwierdzili obecność i przystąpimy do głosowania nad 

punktem piątym. Bardzo bym prosił Pani Irenko o informację, czy tablet jest włączony. Jeżeli 

tak, to... Włączony. To bardzo proszę o ponowne potwierdzanie kworum, obecności na 

dzisiejszej sesji przez wszystkich radnych obecnych. Dziękuję bardzo. Obecnych na chwilę 

obecną mamy jedenastu radnych, czterech radnych nieobecnych. Miejmy nadzieję, że do 

końca sesji skład będziemy mieli pełny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2023-2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski : Jest to ostatnia uchwała w tym roku i ostatnia sesja 



 w tym roku, która nam zmienia bieżący budżet. Następnie odczytał projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/412/2023 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 1 września 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego  

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski : Teraz będziemy mieli szanowni Państwo trzy uchwały 

zmieniające wcześniejsze uchwały w sprawie uporządkowania zadań dotyczących wsparcia 

na rzecz Powiatu Grójeckiego, ponieważ te zadania zostały już w pełni rozliczone.  Następnie 

odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/412/2023 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 1 września 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVII/407/2023 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 28 lipca 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego  

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVII/407/2023 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 28 lipca 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego.  



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/398/2023 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 20 czerwca 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

rzecz Powiatu Grójeckiego 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/398/2023 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 20 czerwca 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

rzecz Powiatu Grójeckiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

10. Uchwalenie Budżetu Gminy i Miasta Mogielnica na 2024 rok w tym: 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski : Przystępujemy szanowni Państwo do kolejnego punktu 

dotyczącego uchwalania budżetu Gminy i Miasta Mogilnica na 2024 rok, który obejmuje 

Wieloletnią Prognozę Finansową oraz budżet i uchwałę budżetową. Na wstępie, szanowni 

Państwo, opinie i wnioski radnych z posiedzeń komisji, które pracowały nad budżetem, nad 

projektem budżetu i opiniowały ten budżet.  

 

a) odczytanie opinii i wniosków radnych 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał opinie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Gospodarni Budżetu i Rolnictwa w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej lata 2024-2027 dotyczące Gminy Mogielnica oraz Budżetu na 2024 r. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie zespół w Płocku 

 o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024 - 2027 

 

 



Przewodniczący Grzegorz Michalski: Teraz nastąpi odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie, zespół w Płocku, o przedłożonym przez Burmistrza projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027 dotyczące Gminy 

Mogielnica. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie zespół w Płocku 

 o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski: Teraz będzie odczytana opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w Płocku o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały 

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

 i Miasta Mogielnica na lata 2024-2027 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica lata 2024-2027. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica 

na lata 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski Odczytał na projekt uchwały budżetowej na 2024 rok 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski: Proszę Państwa, kilka słów na temat budżetu na rok 2024. 

Był on przedłożony komisjom, które zapoznały się, ale tutaj jeszcze kilka takich 

najważniejszych spraw chcę omówić, żeby Państwo Sołtysi i przedstawiciele komitetów 

obywatelskich wiedzieli, jak ten budżet wygląda. Więc budżet na przyszły rok to prawie 

46000000,00 złotych. Budżet gminy 46000000,00. Wydatki nieco ponad 45000000,00. Dla 

porównania budżet państwa, jeszcze zwróćcie uwagę, nasz budżet 46, wydatki 45. Budżet 

państwa 682000000000,00, dochody, a wydatki 866000000000,00. Czyli nie domyka się 

budżet na skromne 184000000000,00. Co państwo robi? Mówi, że jest dobrze, pokryje 

wszystkie wydatki, no i po prostu się zadłuża. Tak wygląda budżet państwa. Jednym  

z właśnie z ekscytujących elementów każdego budżetu jest, jak wygląda zadłużenie gminy. 



Więc pewnie Państwo nie zwróciliście uwagi na to, a jest to zawsze element, który od wielu 

lat niektórych ekscytował, więc powiem, że na koniec 2024 roku zadłużenie gminy, czyli 

kredyty do spłacenia to 1600000,00. A było nawet i 9600000,00 chyba, o ile pamiętam. Także 

1600000,00. Co to oznacza? Jesteśmy w lepszej kondycji niż budżet państwa, możemy  

z 10000000,00 kredytu wziąć. Pani Skarbnik już się uśmiecha, także myślę, że jest szansa, 

żebyśmy zaciągnęli jakiś kredyt, no bo trzeba realizować zadania. Czyli państwo umie 

rozdawać pieniądze, my niekoniecznie. Podstawowe wydatki w tym budżecie 46000000,00. 

Proszę Państwa, podstawowe wydatki w budżecie to oświata 22000000,00. 46000000,00, 

wydatki na oświatę 22000000,00. W tym tylko 12000000,00 dotacja z budżetu państwa.  

W związku z tym pytanie, ile gmina dokłada do budżetu? Z własnych dochodów, które są na 

poziomie 17000000,00 dokłada 10000000,00. Gdyby obiecanki, które słyszę od 20 lat się 

spełniły, czyli pensje nauczycieli wziął budżet państwa na siebie, a my byśmy budowali tylko 

szkoły i remontowali, to naprawdę niepotrzebne byłyby nam żadne kredyty, bo byśmy mieli 

tyle pieniędzy. No tak jak kiedyś jeden rok, kiedy odzyskaliśmy nieprzyznaną dotację na 

budowę kompleksu sportowego było prawie 10000000,00, więc tak jak już powtarzałem, 

udało nam się sporo wtedy zrealizować. Niestety wszyscy lubią rozdawać pieniądze, więc  

w roku 2023 udziały w PIT zmniejszono nam. Ja już to mówiłem, ale czasami warto 

powtarzać, żeby co po niektórym zostały w głowie te liczby. Udziały w PIT, jak to 

przekazaliśmy do Najwyższej Izby Kontroli, nie kontrolowali nas, tylko przysłali zapytanie, 

jak wygląda kondycja budżetów gmin w skali Polski, to udziały w PIT były zmniejszone o 

3500000,00. A na drogę na Kaplin dali nam 1800000,00. To jak odejmiecie 10000000,00 na 

oświatę i porównacie sobie te liczby, do tego jeszcze dodacie zabrane 3500000,00, czyli 

prawie 14000000,00, oddali nam dla zaokrąglenia 2000000,00. Budżet państwo ma skąd 

ściągać pieniądze, a i tak się zadłuża. Jak wygląda struktura wydatków w oświacie, bo ona 

jest najważniejsza? Do najdroższej szkoły wiejskiej w tej chwili, czyli szkoły w Kozietułach 

budżet zamyka się kwotą 2500000,00. 2500000,00 kosztuje nas szkoła w Kozietułach. Myślę, 

że już co to po niektórych dotarło, że gmina dokłada z własnych dochodów, ale są tacy, 

którzy uważają inaczej, więc ja non stop będę powtarzał, że gmina dokłada do tej szkoły  

z własnych dochodów, poza subwencją. A na przykład szkoła wiejska w Michałowicach 

kosztuje 1800000,00. Szkoła w Borowem podobnie. Czyli jedna szkoła w Michałowicach, 

druga szkoła w Borowem to jest 3600000,00. 22000000,00 to tyle kosztują nas szkoły 

wiejskie. Dodać szkołę w Kozietułach 2500000,00, to reszta pozostają dwie szkoły duże 

 w Mogielnicy. Cóż robimy, żeby ratować etaty nauczycieli? Bo liczba uczniów jest na 

poziomie około 650. Utworzyliśmy szkołę wielobranżową. Może nie wszyscy Państwo 

wiedzą o tym. Tak, żeby nie nazywać w skomplikowany sposób, Szkołę Zawodową przy 

Zespole Szkół Ogólnokształcących  w Mogielnicy. Miałem przyjemność spotkać się z tymi 

uczniami. Także nauczyciele są zadowoleni. Nie ma żadnej degradacji szkoły, bo się mówiło 

'o, liceum, będziesz zawodówka'. Mamy szkołę zawodową, ma tam w zespole szkół 

ogólnokształcącym, szkołę podstawową, mamy liceum ogólnokształcące, no i oddział 

przedszkolny. Na te 650 dzieci. Szkoła w Kozietułach niestety prawie połowa dzieci to są 

spoza terenu Gminy Mogielnica. Problem jest taki, że statystyki trzeba zawsze umieć czytać  

i znaczna część uczniów, która tam jest, ciekawy sposób, że nie zostaje do klasy zerówki, 

pierwszej, drugiej, trzeciej. Oddziały przedszkolne, to wiecie, że w oddziale przedszkolnym 

jest oddział przedszkolny, na przykład w tym roku. Jest w tym oddziale przedszkolnym 

dziecko, które ma 2,5 roku. No może być. Jest dziecko, które ma 3 lata, jest dziecko, które ma 

4, 5, tak? No to ta klasa jest liczna. Ale które pójdzie do zerówki? No to, które ma 5. No to 

zerówka już nie będzie liczyła powiedzmy 30 uczniów, tylko pójdą 5-latki, a te 2,5-latki staną 

się 3,5-latkami i tak dalej. W związku 

z tym nie jest to racjonalne wykorzystanie budżetu. Oczywiście z tego tytułu, jak napisała 

Pani Sołtys ze Strykowa, nie widzę, Pani Sołtys Haśkie też nie ma, jakoś ostatnio nie 



przychodzi na sesje,  a martwiła się, że nie ma sesji, nie ma z kim pogadać. No to po prostu 

mamy taką sytuację, że z tego tytułu niektórzy piszą, że czekają 25 lat na budowę drogi. No 

bo skądś trzeba te pieniądze wziąć. Zadłużać nikt się nie chce. Zadłużać trzeba się, bo są 

zadania, gdzie kiedyś czasami nam brakuje środków własnych, więc z tego tytułu trzeba 

wziąć kredyt. No i takie najbardziej twarde wydatki po zapłaceniu wszystkiego, po zapłaceniu 

pensji wszystkim urzędnikom, po oświetleniu gminy, utrzymaniu Ośrodka Pomocy 

Społecznej, do którego oczywiście dokładamy środki, mimo że część zadań jest zleconych 

przez Wojewodę. Poziom zresztą środków przekazanych na zadania zlecone przez Wojewodę 

w 2023 roku praktycznie jest taki sam, jak i w 2024 roku. Mówią o inflacji, ale dołożyć nie 

dołożyli, a pensję minimalną podnieśli. Przechodząc do tych otwartych zadań, to jest taka 

tabela, jeśli Radni mają cały budżet, ale mieli przed sobą, bo Państwo Sołtysi nie, tabela 

trzecia, plan zadań inwestycyjnych na rok 2024. Po dopięciu budżetu oświaty, po 

zarezerwowaniu środków na utrzymanie dróg, na oświetlenie, na pensje urzędników i tak 

dalej, na diety dla radnych, na diety dla sołtysów i tak dalej, i tak dalej, zostało nam  

w budżecie 2300000,00. Gdybyśmy nie dokładali do oświaty, to byśmy mieli 12300000,00. 

Dokładamy 10000000,00, no to mamy 2300000,00. I te 2300000,00 włożyliśmy jako wkład 

własny do projektu budowy drogi na odcinku Otalążka przez most na rzece Mogielance, przez 

tory do Jastrzębi Starej, przez drogę Kaplin- Borowe, aż tam do ostatniego gospodarstwa po 

lewej stronie. Jest wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego. Droga, wartość zadania 

jest około 5500000,00. Nasze środki to 2300000,00 na resztę czekamy na rozpatrzenie i na 

dotacje. Ponieważ zbliżają się wybory samorządowe, no to może będzie wcześniej wiadomo. 

Tak to wygląda niestety. Może będziemy wiedzieli wcześniej, ale myślę, że realizacja, jeśli 

będzie z dotacją, to będzie w drugiej połowie roku. Żeby nie było, że specjalnie pod wybory 

coś robię. Mamy zaplanowane również wreszcie zakończenie dokumentacji budowy sieci 

kanalizacyjnej Dziarnów- Borowe- Dębnowola, 250000,00. Jest to zadanie wieloletnie, bo jak 

wiecie, uzgodnienie dokumentacji, ci, którzy brali udział w jakichś komitetach, czy jak by to 

nie nazywał, definicja jest tutaj, co przez niektórych dobrze znana, tam wisi taka tabliczka 

biała z napisem 'nielegalne komitety społeczne', to możecie sobie podpisać w środkowym 

rzędzie, ostatnia, przedostatnia po prawej stronie. Więc te tak zwane nielegalne komitety 

wiedzą, że opracowanie dokumentacji trwa długo i tutaj męczyliśmy się dość długo  

z mieszkańcami, bo wszyscy chcą oczywiście kanalizację, ale oczywiście żeby sieć 

kanalizacyjna nie szła przez ich działkę. Mam nadzieję, że w 2024 roku zakończymy. No i to 

zadanie będzie czekać na realizację. Mówiłem kiedyś 5000000,00, potem chyba 7000000,00, 

myślę, że 8000000,00, a może nawet i 10000000,00 będzie to kosztować. Jest to dość długi 

odcinek i to jest zadanie, które albo trzeba będzie spróbować zaciągnąć pożyczkę  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Pożyczkę. Zmiany w Wojewódzkim 

Funduszu niebawem nastąpią, więc myślę, że nie będzie takiej sytuacji, że dadzą nam 

promesę. Promesa to jest przyrzeczenie środków, a potem nam zabiorą. Była taka sytuacja, że 

nam dali pieniądze, podpisaliśmy umowę, zrealizowaliśmy i mówimy, to dajcie nam 

pieniądze, a oni powiedzieli, że nie, figę z makiem. Sprawa trwała chyba ze 3 lata w sądzie, 

ale sumarycznie wygraliśmy. Tylko po co sądy? Sądy niech się zajmują innymi sprawami. 

Czekam, jak się unormuje sprawa w Wojewódzkim Funduszu. Być może trzeba będzie 

skorzystać z pożyczki, która jest oprocentowana 2%, stały procent i mało tego, jeszcze po 

zrealizowaniu umarzalna. To jest różnie 20%-30% jest umorzone z tej kwoty, czyli te odsetki 

2% są pokryte i jeszcze zostaje trochę środków. Mamy przebudowę drogi Kaplin-Borowe. 

Dostaliśmy te 1800000,00 zł, o których wam mówiłem z Polskiego Ładu, czy bez ładu. 

Dołożyliśmy swoje pieniądze. Wartość zadania jest ponad 2000000,00 zł. Ta droga jest 

wybrana wykonawca. Jeśli po 1 stycznia zacznie się temperatura 20 stopni, to myślę, że na 

koniec stycznia może już będziemy jeździć nową drogą. Ocieplenie klimatu widać, że 

następuje. Myślę, że będzie coraz cieplej i szybciej te zadania na asfaltach będą realizowane  



i to ta droga właśnie Kaplin-Borowe. Mówię, wartość nieco ponad 2000000,00. Następne 

takie zadanie, które tutaj mamy, to wieczne zadanie, czekamy już nawet nie wiem, ale chyba 

od 2021 roku na przekazanie działki, której właścicielem jest Skarb Państwa, 

 a dokładnie Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. 2021, 2022, 2023, zaczynamy 2024, 

czyli około 4 lata czekamy na przekazanie działki pod plac zabaw przy remizie strażackiej  

w Wólce Gostomskiej. Tutaj kolega Radny Włodzimierz Wasiak się zawsze denerwował, że 

zdejmujemy te pieniądze i tak dalej. Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa działa aktywnie, 

wydzierżawia grunty tym, którym trzeba. Innym nawet nie chce przekazać pod zadanie 

publiczne, a jest do tego zobowiązany, bo na zadania publiczne nieodpłatnie w postaci 

darowizny powinien nam przekazać grunty, tak jak na stację uzdatniania wody w Kozietułach 

Nowych, do czego przechodzę w następnym punkcie. Stacja uzdatniania wody  

w Kozietułach. Inwestycja trwa dość długo. Powtórzę znowu, bo niektórzy już pewnie nie 

pamiętają. W 2004 lub 2005 roku, może 2006, mogę się tutaj pomylić, a potem jak wyląduję 

w sądzie i złożę jakieś zawiadomienie, a jest taki jeden klient, to powie 'Burmistrz 

powiedział, że w 2024'. Więc mówię, około 2004, 2005 lub 2006 roku dostaliśmy dotację z 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę tej stacji uzdatniania wody. No ale zacne 

starostwo, dokładnie Wydział Budownictwa, rok wydawał nam pozwolenie na budowę.  

I wydał nam to pozwolenie w listopadzie następnego roku, czyli w listopadzie powiedzmy 

2005, wydał nam  w listopadzie 2006, a ostatnie poprawki, a znaczna część rolników 

korzystała, wie, że dwa razy składa się poprawki. Nie mieliśmy tego pozwolenia na budowę  

i straciliśmy. I wtedy ta stacja kosztowała około 3600000,00, 3700000,00. Mogę się trochę 

mylić. I od tej pory aktualizujemy tą dokumentację. Składaliśmy na wszystkie fundusze. I na 

'łady', i 'bez łady', i programy PGR-owskie, i nie PGR-owskie  i tak dalej. No i ciągle tam, jak 

nie w jedną stronę, to w drugą, jak nie w tamtą, to w inną. Dawali na place zabaw, na 

huśtawki. Natomiast na rzecz ważną, z punktu widzenia produkcji rolniczej, czyli stację 

uzdatniania wody w Kozietułach Nowych nie dali. No i w końcu, na koniec roku tego, czyli 

było to około chyba października albo listopada, może mnie tutaj Pani Skarbnik poprawi, 

dostaliśmy informację, że dostaliśmy wreszcie 5000000,00. Problem, ta stacja już kosztuje 

według nowego kosztorysu 10000000,00. I przymiarka jest taka na rok 2024. Chcielibyśmy tą 

stację w końcu zrealizować. Tam jest też wybudowany wodociąg na Dalboszek. Na pozostałe 

odcinki, czyli do Kozietułach Starych, niestety poprzez protesty mieszkańców, bo ten chciał 

wodociąg, ten nie chciał, w drogę powiatową nie mamy za bardzo gdzie wejść, zresztą tam 

cały czas chociażby zaczyna się teraz nakręcać problem chodnika. To nie jest taka prosta 

sprawa, żeby umieścić. Trzeba iść przez działki prywatne. Ale tą stację uzdatniania wody 

przy torach koło starej stacyjki jest zostawiony fragment gruntu, który właśnie jeszcze z 

Agencji Nieruchomości Rolnych, bo tak się nazywał KOWR wcześniej, otrzymaliśmy w 

darowiźnie, kiedyś podpisałem akt notarialny w Warszawie i mamy  w darowiźnie, tak jak na 

plac zabaw. Wtedy dostaliśmy, tutaj czekamy. Mamy to przeznaczone pod budowę tej stacji, 

czyli mamy grunt, mamy dokumentację, mamy 5000000,00. No i będzie tutaj decyzja 

radnych, czy bierzemy pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu na te 5000000,00, składamy, 

rozpisujemy przetargi, realizujemy, czy pokryjemy to z własnych środków. Te własne środki 

pojawią się w postaci nadwyżki budżetowej gdzieś pod koniec lutego, może początek marca. 

No i myślę, że te 5000000,00 by było. Ale wtedy przyblokujemy sobie realizację innych 

zadań. A tych innych zadań mamy, bo na przykład w dniu wczorajszym Rada Powiatowa w 

Grójcu przeznaczyła dla Gminy Mogielnica 1000000,00 na przebudowę dróg powiatowych. 

No i mamy niedokończony odcinek  w Borowem. No to trzeba byłoby to dokończyć. Na to 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu nie weźmiemy. Więc trzeba będzie włożyć swoje 

środki, no bo jeżeli powiat daje 1000000,00, no to my adekwatnie. Myślę, że ten odcinek nie 

będzie kosztował 1000000,00, powiedzmy około 500000,00, gmina dołoży z 500000,00, no 

to jeszcze z 500000,00 zostanie. No i tutaj trzeba będzie się zastanowić, którą kolejną drogę 



powiatową remontować. Czy powiat będzie składał na wnioski  o dotację, czy nie. No trudno 

mi odpowiedzieć. Natomiast mamy 1000000,00. I chciałem podziękować tu jedynemu 

naszemu radnemu powiatowemu, jakiego mamy, czyli Robertowi Lipcowi, bo tą informację 

mi przekazał, że 1000000,00 dla Gminy Mogielnica zostało zarezerwowane i wierzę, że to 

jest jego zasługa i staranie. Mamy czterech radnych powiatowych, ale widzimy zawsze tylko 

jednego. Tak się złożyło, że z tych czterech radnych tylko jeden bywa na sesji Rady.  

W ramach mieszania w okręgach wyborczych zmienili nam okręgi w najbliższych wyborach 

samorządowych. Gmina Mogielnica, Gmina Nowe Miasto i będzie przyłączona Gmina 

Goszczyn. Będziemy stanowiły jeden okręg wyborczy. Więc kombinują coś tam. Myślę, że 

najsłabiej wypadnie w tym Gmina Goszczyn, ponieważ Gmina Goszczyn to jest około 3500 

mieszkańców. Gmina Mogielnica około 9500, Nowe Miasto około 8500. Więc jeżeli Państwo 

pójdziecie, zdecydujecie się na jednego, dwóch, trzech, maksymalnie czterech kandydatów, 

którzy mają szansę, a nie rozbijecie głosy na 20 kandydatów, powtarzam to już od dłuższego 

czasu, to może będziemy mieli znowu jednego radnego powiatowego lub dwóch. Najczęściej 

nie chcemy tego robić, tylko 'a, no był tam i tak dalej, no to fajnie'. To głosujemy na kogoś, 

kto nie ma szans, a kto nie ma szans, to sobie często zdajecie z tego sprawę i warto byłoby 

tutaj, żebyśmy mieli tych swoich przedstawicieli, bo naprawdę porównajcie sobie poprzednią 

kadencję. Były tylko spory z Panem Markiem Ścisłowskim, ciągłe jakieś tam próby 

wsadzenia mnie do więzienia, które jak widać się nie udały. Ale summa summarum gmina na 

tym cierpiała, ponieważ nie realizowaliśmy tych zadań i te zadania czekają, a drogi 

powiatowe są, chociażby najgorszy w tej chwili odcinek to jest Miechowice-Popowice na 

Dobiecin. Wymagają pilnego po prostu remontu. To jest długi odcinek i powiat pewnie będzie 

starał się o dotację. Albo będziemy łatać znowu kolejnym odcinkiem, czyli jakiś, nie wiem, 

kilometr lub dwa. No i kolejna sprawa. Chciałem przekazać tutaj Radnemu Sławkowi 

Baranowi. W dniu dzisiejszym przed wyjściem tutaj podpisałem zgłoszenie budowlane na 

przebudowę Alei V na Izabelinie. Tyle czasu trwało wydzielenie gruntów, uregulowanie, 

wprowadzenie zmian, tych geodezyjnych itd. I teraz, ponieważ mieliśmy zarezerwowane 

chyba około 550000,00 na tą drogę w tym roku, to na najbliższej sesji, ponieważ zadanie nie 

zostało zrealizowane, nie czekając na nadwyżkę, Pani Skarbnik, myślę, że wprowadzimy te 

środki. I po wprowadzeniu środków, Starostwo ma 21 dni, bo może jeszcze się przyczepić do 

zgłoszenia budowlanego i po 21 dniach, jeśli się nie przyczepi, rozpiszemy przetarg i tą Aleję 

V, dlatego, że mieszkańcy tutaj przekazali te grunty, poza jednym, będzie takie zwężenie. No 

nie tak drastyczne jak na odcinku Kaplin-Borowe, ale będzie zwężenie w jednym miejscu. 

Właśnie tutaj nie wiem, co Starostwo na ten temat powie. Będziemy mieli tą Aleję V zrobiony 

asfalt i myślę, że to zadanie uda się zrobić jeszcze w pierwszej połowie roku, czyli przed 

wyborami. I to tak z tych najważniejszych zadań, które są w tej chwili. A, jeszcze złożyliśmy 

do Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw wnioski na lampy. Mogę się pomylić. 

Więc tak, zacznę od północy. Na terenie Dylewa, między pałacem a sklepem bodajże 3, na 

skrzyżowaniu Dobiecin-Wodziczna jedna. Co? Przekręciłem nazwę? Dziunin, przepraszam. 

Na Pawłowicach dwie. Jeszcze myślę, gdzie, ale chyba to wszystko zostało. Gdzie?  

A, w Tomczycach i Otaląż. Tomczyce i Otaląż jeszcze. Tego typu, jakie możecie teraz 

zobaczyć nad zalewem. Została wyremontowana kładka, przekazana do eksploatacji. 

Zamontowaliśmy dwie lampy solarne, bo nie chcemy ponosić kosztów z tytułu energii 

elektrycznej, żeby oświetlać tę kładkę, więc będzie słońce ją oświetlać. Oczywiście jak śnieg 

spadnie, to ta lampa się na tę jedną noc wyłączy. Ale są zamontowane kamery. Tutaj 

ostrzegam, nie widać ich bezpośrednio, ale na rogu budynku Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Pan dyrektor Mateusz Muszyński zamontował dwie kamery i są skrajnie 

nakierowane, tak że jak będziemy mieli tych, którzy chcą poćwiczyć na szczebelkach, to 

będziemy ich rejestrować. Troszeczkę sytuacja się uspokoiła na tzw. mostku po 

zamontowaniu kamery, czyli jakiś efekt jest. Sumarycznie mały mostek też powoli będzie 



czekał remont, no bo niestety trochę minęło czasu i ta drewniana infrastruktura ulega 

zniszczeniu. Może coś pominąłem, ale też chcę wykorzystać tutaj sytuację, że są sołtysi, są 

radni, możemy jeszcze podyskutować jakie plany i propozycje. Bo po to jest sesja Rady, 

żebyście Państwo zgłaszali, a my gdzieś to będziemy odkładać. Są jeszcze wnioski złożone na 

dobudowę np. odcinka kanalizacji na ulicy Przylesie, bo w tej chwili od strony dawnego 

Zakładu Nowoplast będzie zakład podłączał się do kanalizacji na wysokości Wspólnoty 

Gruntów i Lasów. No więc są takie drobne jeszcze wnioski poskładane, one trafiły na 

posiedzenia komisji. A! Jest jeszcze umieszczona, złożony jest wniosek o dotację na drogę w 

Brzostowcu. Jak się wjeżdża do Brzostowca w lewo, Pan [niesłyszalne] się nie obrazi. Więc 

powiem, od Pana [niesłyszalne] do drogi powiatowej został tam odcinek drogi gruntowej. 

Badaliśmy szerokość. Okazuje się, że szerokość jest wystarczająca. Mówiłem Państwu, że 

minimum 4,5 m. 3 + 2x0,75, 1,5m, czyli 4,5 m tam mieści się ta nawierzchnia. 3 metry asfaltu 

i po 75 centymetrów pobocze. Jedno ogrodzenie, ale przejeżdżałem, jest dość stare, więc 

myślę, że właściciel je tutaj przesunie, bo znalazło się w pasie drogi i czekamy na 

rozstrzygnięcie wniosku przez Urząd Marszałkowski. Znów mówię, normalnie te wnioski 

rozstrzygane były około maja, czerwca, w tej chwili ze względu na wybory, no bo będą też 

wybory do Sejmiku Województwa Mazowieckiego, może dostaniemy wcześniej informację, 

więc jeżeli będzie wcześniej, to z tej nadwyżki koniec lutego właśnie już trzeba będzie tam 

włożyć środki. Wartość tego zadania około 1000000,00. Złożyliśmy wniosek o dotację chyba 

o 250000,00, bo oni więcej generalnie nie dają. 250000,00 kwotowo, nie procentowo, więc te 

600000,00 czy 700000,00 trzeba będzie swoich środków uzupełnić na to zadanie. I jeszcze 

jedna rzecz mi się przypomniała. Wojewoda już się Mazowiecki zmienił, ale jeszcze nie 

usłyszałem, że się zmienił Wojewódzki Konserwator Zabytków. Pojadę o rozbiórkę tej 

drewnianej ruiny, jak wchodzicie do starego ratusza po prawej. Bo już byłoby co najmniej  

z pół roku miejsce wolne do parkowania. No ale niestety nie. Czekamy na zmianę 

konserwatora zabytków. Pojadę, żeby wreszcie wydał decyzję na rozebranie tego zabytku. 

I tutaj jest taka przymiarka. Co prawda nie mówiłem jeszcze wszystkim radnym, ale chcę 

rzucić takie hasło. Może byśmy na tej działce, bo takie było jej docelowe przeznaczenie, 

opracowali koncepcję budowy Domu Kultury na tej działce. Koncepcję, nie budowę jeszcze, 

tylko koncepcję, czyli jak ma wyglądać, nie wiem, może jakiś konkurs ogłosimy, no ale taką 

przymiarkę, żeby tą działkę zagospodarować docelowo. Z tyłu z kolei działka, która jest, tak 

jak wjeżdżacie na plac między Starym Ratuszem a Nowym, tam wyłożony fragment kostką,  

z tyłu jest również działka, aż do ulicy Kilińskiego, no i tą chcemy dokupić. Tam jeszcze 

rodzina nie uregulowała stanu prawnego. Była korespondencja jakoś pod koniec roku, że 'tak 

Panie Burmistrzu, jesteśmy zainteresowani, żeby Pan kupił, ale żeby Pan negocjował ze 

wszystkimi członkami rodziny'. Wiecie, że to raczej jest niemożliwe, więc odpisałem na to, że 

'jak Państwo sobie uregulujecie sprawę, to chętnie tą działkę dokupimy'. I wtedy jak 

przyjeżdżacie na sesję Rady, nie będzie zapychany ten parking, tam dołoży się lamp, może 

kamerę, nawet od Kilińskiego będzie można wjechać i parkować. Tak szybko policzyłem, to 

tam 70-80 samochodów wejdzie, więc rozładowałoby to też może trochę tłok tutaj na rynku. 

zwłaszcza, że osoby jadące do Ferrero parkują, więc mogłyby tam wjechać, byłyby kamery, 

lampy założone, powiedzmy solarne, żeby nas to nie kosztowało, żeby ktoś tam mógł 

postawić bezpiecznie samochód, jak ktoś się włamie, no to będzie nagrany. I takie są plany 

ogólne, nie wszystkie, ale tak ogólnie chciałem powiedzieć, co nas czeka w roku 2024, 

oczywiście oprócz dobrego zdrowia, czego Państwu życzę, żebyśmy w zdrowiu ten rok 

kolejny 2024 przeżyli i zastanawiali się nad 2025. Pan Przewodniczący. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo, no budżet gminy jest mało 

przewidywalny. Podam Państwu teraz jak Pan Burmistrz opowiadał o tych planach na 

przyszły rok i pomysłach, zrobiłem sobie taką krótką notatkę. Nasz budżet w 2022 roku jak 



go zaczynaliśmy, akurat się cofnę można powiedzieć dwa lata, nawet trzy lata z przyszłym 

rokiem. W 2022 roku dochody w styczniu mieliśmy zaplanowane. Budżet uchwalony  

w styczniu 2022 roku to było 38900000,00. Wyjątkowy rok bardzo, bo skończył się ten rok 

na poziomie dochodów 59000000,00, czyli w stosunku do tego, co zakładaliśmy, było ponad 

20000000,00. Wydatki były jeszcze większe, wtedy była też nadwyżka finansowa. W 2023 

roku... Tak, jeszcze 500 plus było w budżecie, to też oczywiście około 10, nawet ponad 

10000000,00 w budżecie było na świadczenie 500 plus, które obecnie obsługuje Zakład 

Ubezpieczeń Społecznych ZUS. W 2023 roku w styczniu uchwalony budżet wynosił 

dochodowo 37000000,00, a jak Państwo dzisiaj słyszeliście, kończymy go na poziomie 

dochodów około 45500000,00. Plan na przyszły rok jest dochodowy, taki na start, na 1 

stycznia 45900000,00. Jak się on skończy? Tego nie wiemy. To już pewnie przyszła Rada 

będzie kończyła ten budżet, bo w przyszłym roku wybory samorządowe. Natomiast mądre  

i racjonalne wydatkowanie pieniędzy i przemyślane działanie powoduje to, że tych środków 

przybywa. Składane są wnioski, dofinansowania i przy wspólnej współpracy tutaj, przy 

wspólnych siłach okazuje się, że ten budżet z reguły udaje się zamknąć dochodami dużo 

większymi niż dochody planowane. Nie będę się tak wypowiadał długo jak Pan Burmistrz, 

więc na tym zakończę swoją wypowiedź. Może ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? Ktoś  

z Sołtysów może chciałby zabrać głos? Przewodniczący Rady Komitetów Osiedlowych. Nie 

widzę głosu do dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Wiesław 

Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Kieszek 

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie : zmiany uchwały Nr XLVII/252/2021 na 

wyrażenia zgody użyczenia lokalu w budynku Urzędu Gminy i Miasta Mogielnica 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. Następnie powiedział :  

W 2021 roku Pan Burmistrz z naszym Radnym Powiatowym Panem Robertem Lipcem i przy 

współpracy ze Starostą Powiatowym nawiązali skuteczne działania, dzięki czemu nasi 

mieszkańcy mogą, nie tylko nasi tak naprawdę, bo również z Gminy Nowe Miasto 

 i nawet i z innych gmin jak czasami przyjadą, również tutaj mogą załatwić swoje sprawy, nie 

ma takich kolejek jak w Grójcu, został uruchomiony Wydział Komunikacji. I ta uchwała ma 

na celu, żeby ten Wydział Komunikacji jak najbardziej dalej funkcjonował u nas w urzędzie. 

Otwieram dyskusję szanowni Państwo. Tak, jedno jest na Wydział Komunikacji, a to drugie 

pomieszczenie to jest archiwum, które też pod Wydział Komunikacji musi być udostępnione, 

żeby się mieścili ze swoimi dokumentami.  



 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie w sprawie : zmiany uchwały Nr XLVII/252/2021 na wyrażenia 

zgody użyczenia lokalu w budynku Urzędu Gminy i Miasta Mogielnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Agnieszka Malinowska, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

 

12. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

13. Sprawy mieszkańców. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski :  Szanowni Państwo, ja bym chciał może 

podziękować Panu Burmistrzowi, że zabrał głos, bo by było, że ja dzisiaj przeprowadziłem 

monolog na tej sesji. Szanowni Państwo, więc chciałbym w swoim imieniu, w imieniu 

wszystkich radnych, w imieniu wszystkich, którzy współpracują z Państwem i z nami, życzyć 

Państwu wszystkiego dobrego w nowym roku. Przede wszystkim jak najwięcej zdrowia i 

spokoju. Również tego, żeby te plany i zadania inwestycyjne, które są w budżecie oraz te,  

o których Pan Burmistrz mówił, które gdzieś są, ale jeszcze nie zostały przelane na papier i na 

uchwały, żeby też się je udało zrealizować, żebyśmy współpracowali, w zgodzie, ze 

zrozumieniem, nawet jak mamy różne zdania, żebyśmy zawsze byli w stanie dojść do 

porozumienia, do konsensusu, żebyśmy potrafili znaleźć wspólny środek i porozumieć się na 

różnych etapach. Więc wszystkiego dobrego, szanowni Państwo, w przyszłym 2024 roku ode 

mnie, od szanownych Radnych. Proszę bardzo Panie Burmistrzu, pewnie też będzie Pan 

chciał zabrać głos. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Dołączam się do życzeń Pana Przewodniczącego. 

Zdrowia, jeszcze raz zdrowia i zdrowia, abyśmy się spotkali w przyszłym roku i zapraszam na 

fajerwerki nad zalewem, bo tradycyjnie będą wieczorem. Ktoś, kto pozostaje w domu, będzie 

chciał sobie zagospodarować czas, to zapraszamy. Będzie pokaz fajerwerków. W imieniu 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury oczywiście, bo to oni organizują. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski :  Dziękuję Państwu. Szanowni Państwo, w takim 

razie skoro nie ma głosów do dyskusji, zamykam LXXXVI sesję Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. Dziękuję za udział, wszystkiego dobrego. Udanego dnia życzę. 

 Na tym protokół zakończono. 

Protokołował    Sekretarz obrad  Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński   Wiesław Małek     Grzegorz Michalski 


